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ZAPISNIK 

SA 29. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 18.05.2023. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:02 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Anton Purtić, Ante Blašković, Teo Tomić, Tihomir Glavurtić i Ćiril Kalebić 

Tomislav Sinovčić i  Zvjezdana Jelinčić stigli u 08:05 h. 

Antonio Burica stigao u 08:06 h. 

 

Izostanak opravdao vijećnik Luka Burica  

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik, stigao u 08:10 h. 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta, stigla u 08:07 h  

Tonkica Radeljić - viši financijski stručni suradnik u JUO Općine Šolta 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

 
1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Općinskog vijeća  

3. Usvajanje zapisnika sa nastavka 28. sjednice Općinskog vijeća održane elektroničkim putem 

4. Vijećnička pitanja 

5. Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

6. Izvještaj o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

7. Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2022.g. 

8. Imenovanje ravnatelja KICOŠ-a 

9. Dječji vrtić Grohote, postupak osnivanja ustanove 

10. Funkcioniranje zdravstvene skrbi na otoku 

11. Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu  

Uređenje parka „iza stare škole“ u Stomorskoj 

12. Komunalni problemi u mjestu Maslinica 

13. Razno 

 
 
 
Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

Ante Blašković traži da se dnevni red dopuni sa njegovom točkom ID PPU Općine Šolta koju je 

predložio za Vijeće i koja je poslana svim vijećnicima. 

Predsjedatelj iznosi svoj stav, a to je da točke vezane uz prostorne planove predlaže Načelnik, ali 

sačekat će Pročelnicu za mišljenje. 
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Tihomir Glavurtić traži da se nadopuni dnevni red sa točkom u svezi sa problema sa štekatima u 

Maslinici. 

Predsjedatelj predlaže da se to stavi kroz točku 12. Komunalni problemi u Maslinici. 

 

Pročelnica stiže u 08:07 h. 

Predsjedatelj moli vijećnika Blaškovića da ponovi svoj zahtjev. 

Ante Blašković ponavlja. 

Predsjedatelj moli Pročelnicu za mišljenje u svezi ovog zahtjeva, a radi se o ID PPU, može li to 

predložiti vijećnik ili predsjednik Općinskog vijeća, ili to pravo ima samo Načelnik. O odgovoru 

Pročelnice ovisit će da li će on prijedlog uopće staviti kao prijedlog za točku dnevnog reda. 

Pročelnica je mišljenja da je taj njegov prijedlog, a koji se tiče 8. Izmjena i dopuna PPU-a, predan od 

njega kao fizičke osobe i jednak je prijedlozima drugih građana koji su predali svoje zahtjeve.  

I prema tome bi se mogla staviti na dnevni red bez Načelnika.  

Predsjedatelj želi raščistiti što to znači, da li to znači da svaka stranka koja je predala svoj zahtjev 

može tražiti da to bude točka dnevnog reda sjednice Vijeća. 

Pročelnica pojašnjava da se naravno ne mora staviti na Vijeće, ali do sada su o svim prijedlozima 

građana za izmjene PPU-a ili UPU-a raspravljali i predstavnička i izvršna vlast zajedno, i odlučivali 

što će se prihvatiti što ne, naravno u skladu sa zakonom dozvoljenim promjenama u planu.  

Predsjedatelj pita da li to znači da će se o ovome raspravljati i ako to danas ne bude na dnevnom redu 

sjednice. 

Pročelnica potvrđuje i navodi da se o ovome, kao i o drugim primjedbama i prijedlozima, već 

raspravljalo sa izrađivačem plana, firmom URBOS. 

 

Načelnik stiže na sjednicu u 08:11 h. 

Predsjedatelj upoznaje Načelnika da je Stručna služba dala svoje mišljenje u svezi zahtjeva vijećnika 

Blaškovića, a vezano uz ID PPU, i da je mišljenje da ona može biti točka dnevnog reda ukoliko 

vijećnici prihvate jer se radi o primjedbi na PP koju je podnio kao i svaki drugi građanin. 

Zvjezdana Jelinčić napominje da ni prijedlog njih triju vijećnika za točku dnevnog reda, a koji se tiče 

Servisno-komunalne zone Borovik, nije stavljena na dnevni red jer po čl.44 Statuta sve vezano uz PP 

predlaže Načelnik, što znači da se ni ova točka koju predlaže vijećnik Blašković ne može staviti ako to 

Načelnik ne učini.  

Načelnik iznosi da je točno da ovu točku po Statutu može samo on predložiti za točku dnevnog reda, a 

on smatra da nema potrebe da je stavlja na dnevni red sjednice, zahtjev je uvršten u primjedbe VIII. ID 

PPU-a, o tome se raspravljalo sa izrađivačem i ukoliko je u skladu sa Zakonom izmjene će se 

prihvatiti. Zanima ga koji to pravni učinak ima ako se ta točka stavi na Vijeće. 

Predsjedatelj napominje da je Stručna služba rekla da može ići na Vijeće i bez prijedloga Načelnika i 

obrazložila je zašto. Uvažavajući sve što je čuo odbit će prijedlog vijećnika Blaškovića, jer onda bi 

trebao staviti i onaj drugi prijedlog vijećnice Zvjezdane, a onda Načelnik ima pravo prigovoriti da se 

krši Statut. Predlaže da se prijedlog točke drugačije koncipira, da ne glasi kao ID Plana, iako i to nema 

smisla jer je rečeno da je ta primjedba već u proceduri. 

Ante Blašković naglašava da je raspravom o ovoj točci bila namjera onemogućiti da se u PPU-u 

Splitsko-dalmatinske županije provuku stvari koje u njemu ne mogu biti. Navodi da je naslov točke 

možda diskutabilan ali išlo se prema Vijeću s razlogom da se ispravi ono što prema Zakonu RH i 

Županijskom planu nije uredu. Prvenstveno nastupa kao vijećnik, pa kao i građanin RH,  koji 

upozorava da nešto nije zakonito, te činjenice vijećnici moraju znati i to se mora ispraviti. Pripremit će 

ponovno za iduću sjednicu sa navedenim izmjenama , ali ako mu se onemogući rasprava po ovoj točci 

i na drugoj sjednici prijavit će Načelnika Povjerenstvu za sukob interesa.  
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Predsjedatelj naglašava da poštuje stavove vijećnika, ali poštuje i ono što piše u Poslovniku i ne slaže 

se sa tumačenjem čl.44 Poslovnika koje iznosi Blašković. 

Tihomir Glavurtić prigovara što Predsjedatelj zabranjuje vijećnicima da iznose svoje primjedbe, a i 

pita kako uopće zna da je ovaj problem u proceduri. 

Predsjedatelj navodi da vjeruje Pročelnici i Načelniku jer su tako rekli, a ako on ne vjeruje neka 

provjeri u Stručnoj službi, Također moli vijećnike da o ovome komentiraju pod Razno, ali točku ne 

može staviti na dnevni red sjednice, ne u ovoj formi. 

Ćiril Kalebić podsjeća Predsjedatelja da se za ovu točku čekalo Pročelnicu za mišljenje koja je rekla 

kako ovo može biti točka na sjednici i bez prijedloga Načelnika, ali Predsjedatelj to ignorira, što znači 

da Stručna služba nije ni potrebna. 

Predsjedatelj smatra da je Pročelnica upravo rekla da sadržaj može ići ali naslov točke vezan uz PPU 

ne može, ponavlja da treba promijeniti naslov točke i dio sadržaja, zadovoljiti formu. O ovome se 

može raspravljati pod Razno.  

 

Ćirik Kalebić pita ima li pravo vijećnik na samoj sjednici predložiti svoju točku dnevnog reda. 

Predsjedatelj odgovara potvrdno, može je predložiti, a onda on stavlja na glasovanje i usvajanje te 

točke, ali ovu ovakvu točku neće staviti na usvajanje jer je u ingerenciji Načelnika. 

Ćiril Kalebić predlaže neka se sada izmijeni naziv točke i predloži. 

Načelnik pita da li je to u skladu sa Poslovnikom. 

Predsjedatelj odgovara da će o prihvaćanju točke dnevnog reda odlučiti vijećnici. 

Zvjezdana Jelinčić protestira jer je Predsjedatelj do sada 3 puta vratio točku dnevnog reda vezanu uz 

servisno komunalnu zonu Borovik sa objašnjenjem da to samo Načelnik može predložiti, a sada će se, 

još i uz pauzu, ova točka izmjenjivati i staviti na ovu sjednicu. 

Predsjedatelj naglašava da nitko nije spominjao pauzu, te upućuje Blaškovića ako sada izmijeni naziv 

točke, ili za drugu sjednicu, i ona ne bude u ingerenciji  Načelnika stavit će je na dnevni red. 

Ante Blašković ističe da ne može shvatiti da vijećnici ne mogu ništa govoriti, davati primjedbe temu 

PP,  nego samo Načelnik, to je apsurdno i to nije pročitao nigdje u Zakonu.  Čemu služe vijećnici ako 

samo Načelnik to može predložiti, a oni moraju slušati vijećnike koji pod svaku cijenu guraju nešto iz 

privatnih razloga. Što znači to da je „to u proceduri“ ? Ono što je RH propisala, a PPU Šolte nije u 

skladu sa tim, Načelnik, vijećnica Zvjezdana i vjerojatno načelnikovi vijećnici neće ni da čuju.  

 

Ante Blašković napušta sjednicu u 08:22 sati. 

 

Načelnik iznosi svoj stav, neka se točka stavi na dnevni red ukoliko vijećnici misle da je u skladu sa 

Zakonom, a on će u roku 8 dana nakon donošenja odluke iskoristiti svoje pravo i tu odluku staviti van 

snage uz traženje zaštite i tumačenje od javno pravnih tijela. Ovo su upravo privatni interesi i žao mu 

je što je Blašković sad otišao, da to može reći ispred njega. Prijedlog Blaškovića i Kalebić d.o.o. već 

su u proceduri jer su primjedbe pisali više puta i rekao im je da će to biti obrađeno u redovitoj 

proceduri. Sve što je skladu sa Zakonom će prihvatit i predložit ovom Vijeću, ono će to prihvatiti ili 

ne, ali kada se dovrši procedura. Ujedno upoznaje prisutne da je radio sve po propisima i dobio je to 

napismeno od Povjerenstva za sukob interesa. Također upozorava da Vijeće ne može danas izabrati 

ravnatelja KIC-a jer to nije u ingerenciji Vijeća, Statut KIC-a nije u skladu sa Zakonom, ali o tome će 

kada ta točka dođe na red. 

 

Predsjedatelj moli Načelnika i Pročelnicu da na slijedeću sjednicu Vijeća stave točku „primjedbe i 

zahtjevi na ID PPU u sklopu VIII. Izmjena“, i da se naprave grupe predloženih razloga za izmjenu. 

Ćiril Kalebić iznosi da se problem treba nazvati pravim imenom, a to je betonara, svi pred tim 

zatvaraju oči. Sve ostalo će se lako riješiti i samo se bespotrebno opet troši energija. 
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Zvjezdana Jelinčić pita predsjedatelja može li se zabraniti vijećnicima da se prozivaju drugi vijećnici. 

Predsjedatelj iznosi da on samo može izreći opomenu, postoje 3 vrste. 

 

Pročelnica moli Vijeće za još jednu točku dnevnog reda. Pojašnjava da se kod donošenja Rješenja o 

oslobađanju od komunalnog doprinosa APN-a dogodio previd, u rješenju je upisana pogrešna čestica 

zemlje. Kako bi se ispravilo i donijelo novo rješenje  moli da se ovo stavi kao točka dnevnog reda 

današnje sjednice. 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje da li se prihvaća da se na dnevni red sjednice stavi „donošenje 

Rješenja o oslobađanju od komunalnog doprinosa APN-a“ kao 13.točka, predlagatelj Općinski 

načelnik. 

Sa 6 glasova ZA i 1 PROTIV prihvaća se ova točka. 

 

Predsjedatelj stavlja na usvajanje Dnevni red koji sada glasi:  

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Općinskog vijeća  

3. Usvajanje zapisnika sa nastavka 28. sjednice Općinskog vijeća održane elektroničkim putem 

4. Vijećnička pitanja 

5. Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

6. Izvještaj o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

7. Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2022.g. 

8. Imenovanje ravnatelja KICOŠ-a 

9. Dječji vrtić Grohote, postupak osnivanja ustanove 

10. Funkcioniranje zdravstvene skrbi na otoku 

11. Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu  

 Uređenje parka „iza stare škole“ u Stomorskoj 

12. Komunalni problemi u mjestu Maslinica 

13. Rješenje o oslobađanju APN-a od plaćanja komunalnog doprinosa 

14. Razno 

 

Dnevni red usvojen sa 5 glasova ZA i 2 PROTIV. 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Općinskog vijeća 

 

Tihomir Glavurtić ima 2 primjedbe na Zapisnik. Na listu 5., navodi da je krivo interpretirano ono što 

je rekao Zvjezdani Jelinčić,  a također i odgovor Načelnika, pod točkom Vijećnička  pitanja, na njegov 

upit da li su mjesnim odborima uplaćena godišnja sredstva na njihove račune. 

 

Obzirom da se Tihomir Glavurtić ne slaže sa komentarima vijećnika i zapisničarke da je napisano 

točno, predsjedatelj predlaže da se posluša snimka.  

Predsjedatelj zaključuje da se neće glasati o zapisniku jer treba raščistiti nedoumice već će 

usvajanje zapisnika biti na slijedećoj sjednici. 

Ad 3.)  Usvajanje zapisnika sa nastavka 28. sjednice Općinskog vijeća održane 

elektroničkim putem 
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Zapisnik sa nastavka 28. Elektroničke  sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta, održane 

18.04.2023.,  usvojen je JEDNOGLASNO. 

Ad 4.) Vijećnička pitanja 

Tihomir Glavurtić pita tko će platiti ponovno betoniranje rupa na rivi u Maslinici, nedavno je 

izvršeno ponovno saniranje jer je prvi puta nestručno napravljeno.  

Načelnik odgovara da je prošlo 5 godina od kada su radovi na toj rivi bili napravljeni, i istina 

nestručno, betonirano  je bez armaturne mreže, more je kroz rupe sve oštetilo. Sada se saniralo, nada 

se na kvalitetan način, do izgradnje kanalizacije koja se očekuje za godinu dvije kada će se raditi 

kompletna riva. U svakom slučaju Općina Šolta će platiti, saniralo se na inzistiranje mjesnog odbora. 

Tihomir Glavurtić nije zadovoljan odgovorom jer su štetu napravili pojedinci. Štetu je prijavio 2019. 

godine i zanima ga što se do sada čekalo, sad kada je istekao garantni rok. Osoba koja je bila 

odgovorna ispred Nadzora potpisala je nešto za što je znala da nije dobro napravljeno. 

 

Načelnik nema daljnjih odgovora od onog što je već rekao, a Predsjedatelj zaključuje da vijećnik nije 

zadovoljan odgovorom. 

Ćiril Kalebić pita imali novih informacija u svezi luke Stomorska. 

Načelnik izvješćuje da ima novosti ali će znati više ovih dana, naći će se sa ministrom i državnim 

tajnikom u Zagrebu, i ravnateljem Lučke uprave. Svakako ono što sada zna je da sve ide u pozitivnom 

smjeru. 

Zvjezdana Jelinčić pita u svezi uređenja Žala u Stomorskoj, obzirom da je Načelnik bio u 

Županijskim cestama, ima li kakvih novosti kada će se sanirati. 

Načelnik izvješćuje da je bio na sastanku na kojem su sudjelovali  predstavnici Hrvatskih cesta, 

Županijskih cesta i Lučke uprave SDŽ, na kojem je dogovoreno da će svi platiti svoj dio, na Općini je 

da plati nešto malo. Do 15.06. mora biti završena regulacija prometa, radovi na obilaznici će početi 

danas. Napravit će se do sezone i Žalo o još neke manje dionice, a danas dolaze iz Hrvatskih cesta i 

Vodovoda da se dogovori kako će se i što na dionici u Gornjem Selu kako bi se tijekom ljeta mogao 

odvijati promet neometano.  

Ćiril Kalebić pita hoće li se i kada staviti prometni znakovi kod crkve u Stomorskoj, suženje ceste,  

naglašava da ovo pita već po tko zna koji put. 

Načelnik odgovara da ne zna da li su stigli znakovi ali naručeni su. 

Predsjedatelj otvara raspravu po točkama 5. 6. i 7., a zatim će se glasati pojedinačno po točkama. 

Prepušta riječ Načelniku. 

Načelnik  daje uvodnu riječ, u bitnome navodi da je Proračun stabilan, dapače dobio je kritiku da se 

malo novaca troši. Mnogo natječaja je otvoreno ali na njih se nitko ne javlja, takva je situacija u 

građevinskoj sferi. Prepušta riječ Tonkici Radeljić. 

Tonkica Rafeljić napominje da je sve dobro obrazloženo i ukratko ističe neke najbitnije stavke. 

Tihomir Glavurtić pita gdje su postavljene pametnih klupe i u svezi malih komunalnih zahvata-

popravljanje rampe u Maslinici.  Rampu je srušio bager i trebao je platiti onaj tko je vozio bager, a ne 

Općina Šolta. 

Tonkica Spicijalić izvješćuje da su 3 klupe postavljene, Rogač, Grohote i Stomorska, a 9 će ih biti 
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uskoro postavljeno. Drugo pitanje je vezano uz točku 6., izvještaj koji još nije obrazložila, pa nastavlja 

sa obrazloženjem točke 6 i 7.  

Načelnik želi izdvojiti veliki rashod za Promet, 1,8 milijuna kuna u 2022.g., a u ovoj će biti najmanje 

2 milijuna, a nitko se ne vozi u autobusima. Ta sredstva bi se mogla uložiti u puno pametnije stvari, za 

djecu npr., trebalo bi ukinuti neke linije, a i ovako ga iz Nečujma prozivaju da oni nemaju dovoljno 

linija. 

Ćiril Kalebić napominje da se nalaze u 3 godini mandata i da za ovo treba preuzeti odgovornost, ali u 

Vijeću nema tko jer nema većine. Treba se, ističe, baviti ozbiljnim temama, a ne glupostima, nismo se 

pomakli s mjesta sve ove godine. 

Predsjedatelj ga poziva da predloži što se može učiniti, i time zaključuje raspravu. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje po točkama. 

Ad 5.) Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

 

Sa 6 glasova ZA i 1 PROTIV  usvaja se  

Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

 

Ad 6.) Izvještaj o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.g. 

Sa 6 glasova ZA i 1 PROTIV  usvaja se  

Izvještaj o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.g 

 

Ad 7.) Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2022.g. 

 

Sa 6 glasova ZA i 1 PROTIV  usvaja se  

Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2022.g. 

Tonkica Radeljić napušta sjednicu u 09:20 sati. 

 

Ad 8.) Imenovanje ravnatelja KICOŠ-a 

 

Predsjedatelj pita Načelnika zašto je prethodno najavio da ovo ne bi trebalo biti na sjednici. 

Načelnik pojašnjava da je javljeno iz Ministarstva kulture da natječaj nije proveden u skladu sa 

Zakonom, da treba mijenjati Statut, da Vijeće ne bira ravnatelja, već izvršna vlast, ali, izvješćuje, doći 

će sve napismeno iz Ministarstva.  

 

Zvjezdana Jelinčić napominje da je Povjerenstvo sve provelo prema Statutu, ali Statut nije u skladu 

sa Zakonom o javnim ustanovama. I cijeli provedeni postupak pada u vodu. 

 

Predsjedatelj zaključuje da je ravnateljica predložila protuzakoniti Statut jer je KIC, odnosno 

ravnatelj KIC-a predlagač. 

 

Tihomir Glavurtić prepričava tijek sastanka Povjerenstva, navodi da nije ušlo u zapisnik da je 

dogovoreno da će Jasen Boko doći na sjednicu, što je onda predsjednica Povjerenstva trebala i najaviti 

predsjedniku Vijeća. Dogovarano je također da ga se angažira kao vanjskog suradnika. Ovako je on 

upao u „neobrano grožđe“, ispalo je da predsjednik nema pojma o ovome, a on se sa gospodinom 

Bokom dogovorio onako kako je rečeno na Povjerenstvu. 
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Predsjedatelj ističe da ne ulazi u rad Povjerenstva ali u dostavljenom zapisniku ne piše da će neka 

osoba doći nešto prezentirati, a i da piše Predsjednik vijeća sastavlja dnevni red i mora to znati, no i da 

je predloženo na vrijeme ne bi dozvolio jer je diskriminacija pozvati jednog kandidata, a ne drugoga. 

Uostalom, naglašava, čemu komisija ako se to mora ponoviti ispred Vijeća.  

 

Zvjezdana Jelinčić pojašnjava da gospodin Boko nije izričito tražio da bude na Vijeću nego je 

izrekao da će rado doći ako treba i na sjednici izložiti svoj program. Taj prijedlog je predložio Tihomir 

Glavurtić, što je ispušteno u zapisniku. 

 

Tihomir Glavurtić ističe da je zapisnik Povjerenstva bezveze jer je g. Boko sam tražio da dođe na 

sjednicu, a ne on. Predsjednica Povjerenstva je trebala na vrijeme obratiti se predsjedniku Vijeća i 

najaviti dolazak. 

Predsjedatelj pita Načelnika, koji je uz predsjednika Vijeća predlagatelj točke, da li se slaže da povuku 

točku sa dnevnog reda sjednice. 

Načelnik se slaže. 

 

Predsjedatelj donosi  

Zaključak 

Predlagatelji, predsjednik Općinskog vijeća i Općinski načelnik, povlače točku  8. Imenovanje 

ravnatelja KICOŠ-a sa dnevnog reda iz razloga nepravilnosti u donošenju Statuta istog. 

 

Zvjezdana Jelinčić pita da li Marina ostaje do daljnjeg v.d. ravnateljica  dok se ovo sve ne riješi. 

Pročelnica iznosi da je v.d. davno isteklo, ono je maksimalno godinu dana. Trebalo bi poslati upit 

Ministarstvu. 

Ćiril Kalebić pita na temelju čega se onda M.G. isplaćuje plaća. 

Tomislav Sinovčić pita tko će ponovno raspisati natječaj sada kada nema nikog odgovornog u KIC-u. 

Ćiril Kalebić ponovno inzistira, mijenja pitanje, kako KICOŠ isplaćuje nešto bez ugovora. 

 

Predsjedatelj zaključuje da će ispitati i dati odgovor. 

 

 

Ad 9.) Dječji vrtić Grohote, postupak osnivanja ustanove 

 

Načelnik iznosi da mu se čini da se ova tema ne shvaća ozbiljno. Postoji 5 predškolaca koji nisu 

upisani jer su prekobrojni. Nadogradnja vrtića je pokrenuta, sredstva su osigurana, ali je potrebno 

osnovati svoju ustanovu. Prošli saziv Vijeća je imenovao Sandru Cecić za v.d. ravnateljicu te ustanove 

radi sređivanja dokumentacije i koja bi to obnašala dok se ne objavi natječaj i izabere ravnatelj. 

Sastanak u Gradu Splitu je obavljen, u kontaktu je sa Ministarstvom prosvjete i kulture i danas će 

imati razgovor sa njima, jer se i dalje vodi borba da vrtić bude pod Gradom Splitom. 

Naglašava najbitnije, a to je da 31.08. Čarobni pianino prestaje sa radom, te su mogućnosti ili da Vrtić 

preuzme Grad Split ili da se osnuje vlastita ustanova ili, ono najgore, da djeca ostanu doma, a tete odu 

u Split jer su zaposlenice Čarobnog pianina. 

Razgovarao je sa Sandrom Cecić, ali ona se boji staviti potpis, dala je ostavku na funkciju v.d. 

ravnateljice sada kada je sve gotovo. Druga djelatnica koja ima uvjete također se ne želi prihvatiti 

ovoga. Razgovarao je sa Solinom, Podstranom, … svugdje imaju prekobrojni broj djece. Grad Split je 

obećao, i oni su ZA, ali ravnatelji u vrtićima ne žele Šoltu i ne zna kako će to završiti. Nadalje 
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pojašnjava kako nije lako naći osobu koja će zadovoljavati uvjete, ostaviti npr.posao u Splitu, doći 

ovdje pr.na 2 mjeseca, da bude v.d.dok se ne formira Ustanova i izabere ravnatelj i onda ne zna što će 

biti dalje. Sa mnogima se razgovaralo. 

 

Ćiril Kalebić pita zašto se ne raspiše natječaj za ravnatelja i može li ta osoba raditi na pola radnog 

vremena. 

 

Pročelnica pojašnjava postupak da najprije treba osnovati Ustanovu i dobiti sve suglasnosti da bi se 

raspisao natječaj. Treba ispoštovati proceduru koja se ne može ubrzati i oko koje ima puno posla, i v.d. 

mora biti na 8 sati.    

 

Zvjezdana Jelinčić naglašava da se bezrazložno svi boje odraditi proceduru, to će većinom odraditi 

JUO OŠ, a onda će se objaviti natječaj za pravog ravnatelja, a sada samo se stvara problem otoku. 

 

Predsjedatelj pita što je točno rečeno iz Grada Splita, jer se govorilo da on ne može uzeti Šoltu. 

Pročelnica pojašnjava da je Ministarstvo pripremilo odluku da dade Gradu zeleno svjetlo da može 

uzeti Šoltu pod okrilje svojih dječjih vrtića, ali gradonačelnik Puljak to treba potvrditi Ministartvu. 

Načelnik izvješćuje da je Puljak voljan ali ga iz vrtića sputavaju, jer svi navodno imaju već popunjen 

pedagoški standard.  

 

Predsjedatelj moli sve koji mogu na neki način  pokušati lobirati da se ovo pokrene i pogura jer bi sa 

Gradom Splitom sve riješili. 

 

Ad 10.)  Funkcioniranje zdravstvene skrbi na otoku 

 

Načelnik, predlagatelj ove teme, iznosi kako bi mogao govoriti o problemima i kao pacijent, ali o 

tome neće. Želi reći u svezi radnog vremena doktora, a vezano uz stan kojeg Općina plaća za smještaj 

doktora. Pa navodi da u 7 sati ujutro Hitna odlazi sa otoka i do dolaska doktora iz Splita sa prvim 

trajektom, 1 sat vremena na Šolti nema nikoga od liječnika. Također, naglašava, doktor odlazi sa otoka 

poslijepodne u 17:30 ili 18:30, i u svoje radno vrijeme nisu tu, a Općina im plaća stan. Već 3-4 

mjeseca nitko nije prespavao u stanu. Sve uvjete smo osigurali, ali problem je ostao. Izvješćuje da je 

razgovarao sa ravnateljstvom Doma zdravlja, dr Rađom i dr Marion Tomičić, ali ništa se nije 

promijenilo.  

 

Predsjedatelj predlaže da se donese Zaključak da će Općinsko vijeće uputiti zahtjev Domu zdravlja 

SDŽ, Zavodu za Hitnu medicinu SDŽ i ostalim subjektima zdravstva o potrebi sastanka sa svima 

njima radi problema kod pružanja zdravstvene skrbi na Šolti. 

 

Načelnik napominje da se sa Domom zdravlja i Hitnom nije odavno sjelo i razgovaralo kao što je to 

prije bio običaj. DVD je raskinuo ugovor sa Hitnom za prijevoz pacijenata. Smatra da bi trebalo imati 

Hitnu medicinu 24 sata. Treba zaštiti stanovnike Šolte i o ovome treba izvijestiti i Župana i 

Ministarstvo. 

 

Antonio Burica ispred DVD-a kaže da su vozilo vratili, Hitna je imala samo sve više zahtjeva, a 

zauzvrat ništa nije nadoknađivala. Pitanje je što će biti ako vrate vozilo. Da li se ljetno dežurstvo može 

produžiti, od 1.6. do 30.09.. 

Načelnik kaže da se može, ali to jako mnogo košta i do sada. 
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Predsjedatelj predlaže konačan 

 

Zaključak 

 

Općinsko vijeće uputiti će zahtjev, u roku 8 dana, Županu Splitsko-dalmatinske županije da sazove 

sastanak ravnatelja Domu zdravlja SDŽ, ravnatelja Zavoda za Hitnu medicinu SDŽ i ostalih subjekata 

zdravstva uključujući i Stomatološku ambulantu, a radi problema kod pružanja zdravstvene skrbi na 

Šolti. 

 

Predsjedatelj u 10:15 daje pauzu od 10 minuta. 

Sjednica se nastavlja u 10:30 sati. 

 

 

Ad 11.)  Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu  

 Uređenje parka „iza stare škole“ u Stomorskoj 

 

Načelnik izvješćuje da je LAG predstavio natječaje javnosti, ali zapravo zainteresirane javnosti na 

Šolti nije bilo, samo Bernardin Peroš. Izvješćuje da je, vezano uz ovaj projekt Uređenja parka, 

iskoristio mogućnost da se dopuni dokumentacija. Mjesni odbor se složio da se projekt doradi. 

 

Ćiril Kalebić želi naglasiti da se vode nepotrebni ratovi, da se to moglo odmah riješiti, ali je rečeno da 

se projekt ne može mijenjati, ponovno je nepotrebno potrošena energija. 

 

Predsjedatelj potvrđuje da se predsjednica Mjesnog odbora Stomorska, Sidrana Lebar, javila da su 

suglasni i da je projekt sada uredu. 

 

Zvjezdana Jelinčić želi reći zašto će glasati protiv. Iznosi da je ona mještanka Stomorske i da se o 

ovoj temi raspravljalo 18.4., te ako je to tako važna tema zašto u mjesec dana nije sazvan zbor 

građana, a i nije sazvan već 6 godina.  

 

Tihomir Glavurtić naglašava da se mjesni odbor ne smije zaobići. 

Zvjezdana Jelinčić pojašnjava da je prijedlog arhitektice došao još prije godinu dana, i Sidrana i ona 

zajedno su ga pregledale, tako kada je natječaj otvoren ona je predložila projekt koji je već bio 

započet. 

  

Predsjedatelj stavlja na glasovanje donošenje Zaključka. 

Sa 6 glasova ZA i 1 PROTIV donosi se 

Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu 

Uređenje parka „iza stare škole“ u Stomorskoj 

 

Predsjedatelj prelazi na točku  

Ad 13.)  Rješenje o oslobađanju APN-a od plaćanja komunalnog doprinosa 

dok ne stigne direktorica Komunalnog Basilija i predsjednik MO Maslinica, pa će se vratiti na točku 

12. 

Pročelnica daje obrazloženje, da je o ovome već raspravljano i rješenje je već doneseno, ali je 

omaškom ispuštena čestica zemlje. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
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JEDNOGLASNO se donosi 

Rješenje o oslobađanju APN-a od plaćanja komunalnog doprinosa 

  

Predsjedatelj se vraća na točku 12. 

Ad 12.)  Komunalni problemi u mjestu Maslinica 

 

I moli predlagatelja, Tihomira Glavurtića da obrazloži ovu točku. Ujedno napominje da bi volio kod 

prijedloga točke da je dano bolje pisano obrazloženje. Ovo, naglašava, važi i za druge kada predlažu, 

trebalo je biti podrobnije, a ne nabacano. 

 

Tihomir Glavurtić obrazlaže da se Proračun ne izvršava, da se za Maslinicu u zadnjih 5 godina nije 

ništa ili jako malo utrošilo, i da se iz godine u godinu samo prepisuje, a ništa ne izvršava. Maslinica je 

najviše nazadovala, te želi čuti od Načelnika što se to krucijalno napravilo za Maslinicu. Pa nabraja: 

„cvijeća nema, mete se svakih 6 mjeseci, trava ogromna, jahtaši se žale kako to sad izgleda u odnosu 

na prije, smeće svugdje, svi plaćamo za smeće jahtaša, Dvorac svoje splaćine baca na privatno 

zemljište, smeće nije ništa riješeno, crkva- špina na gustirni, druga između grobova, oni koji su to tako 

napravili odmah bi dobili otkaz, u jerulama posađeno 2 palmice i 2 borića i samo žalo i suha trava,  

tražio je da se donese drugo zelenilo, ali direktorica kaže da se dogovorila sa MO, članovi MO ne 

dolaze u Crkvu, samo kad je sprovod, tko to kontrolira?, na gustirnu nije trebalo vuč vodu i špinu, 

gustirna je uređena, a sa špine će se sad zalivat masline, parkiralište, jedno jedino, nikad nije uređeno 

i bez svitla, plaže-uređena samo jedna i to namjenski“ 

 

U 11:00 došao predsJednik MO Maslinica, Jadran Radman. 

Predsjedatelj navodi da mu je jasno da ima problema, ali pita svih koja su to mjesta puno bolja što se 

tiče parkinga i plaža. Upoznaje g Radmana sa onim što je vijećnik Tihomir Glavurtić rekao prije nego 

što je stigao na sjednicu, te ga moli da on iznese svoje mišljenje i krucijalne probleme. 

 

Jadran Radman iznosi da je dio izrečenog točan, groblje smatra da se može zanemariti, ali parking 

nije uređen,  smeće se niti sa rive ne pokupi, Dvorac je riješio svoje smeće 80%, plaže nisu uređene, 

ogradnih baluna nema, komunalni redar je krivac jer ga nikad nema, a djelatnik Basilije ne može sam 

to sve riješiti, sveukupno malo se ulaže u Maslinicu, pogotovo u turističkoj sezoni, malo je nadzora, od 

auta se ne može proći u mistu, ugostitelji krivci za nered i smeće.  

 

Tihomir Glavurtić ističe da je Crkva jedan od najvažnijih sadržaja i to treba biti tip top, 

reprezentativno, a ne da nema tko isčupat travu i očistit. 

 

Predsjedatelj smatra da problem sa crkvom i grobljem nije nevažan ali „ne gori“. Pita da li se može 

utjecat da se uklone stabla, odnosno krošnje, koja zaklanjaju pogled na otočiće, taj pogled i zalazak 

sunca se reklamira u brošurama, a jedva se može šta vidjeti. To po njemu na groblju smeta. 

 

Načelnik ističe da je veliki dio iznesenih problema pogođen, i veliki je problem u radu komunalnog 

redara, ali i neredu ugostitelja, pogotovo što se tiče vozila. Na parkingu trajleri, kaići, stine koje su 

sami stavili. Groblje, tražio je i sam da bude kvalitetnije jer je zaista grubo izvedeno, Dvorac zaposlio 

čovjeka da mu odvaja otpad, da bude uredno ponajprije za svoje goste a Općina sa tim nema ništa. A 

sami mještani rade nered sa otpadom, ostavlja su svugdje i Komunalno odvozi o svom trošku. Riva se 

zakrpila zadovoljavajuće za ovu sezonu. Što se tiče WC-a, objavljen je javni natječaj za WC kontejner 

i nitko se nije javio. Obzirom da je nova direktorica TZ odredila da će informativni pult staviti na rivu,  

pokušat će se naći izvođača koji bi u prostoru ureda TZ uredio 2 WC-a. Ali Maslinica ima zapravo 2 
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javna WC-a, ovo govori neka javnost zna, i to će dokumentirati. Javna rasvjeta je riješena, a iz ulice 

Domovinskog rata sada pišu i traže da se ugasi jer im ometa privatnost. Općina želi ulagati, novaca 

ima, treba samo poboljšati suradnju i zajednički se može puno toga riješiti. Ne smije se samo gurati od 

sebe i prebacivati na Načelnika. On će preuzeti dio krivice ali oni se moraju sami angažirati da se 

nešto napravi, da se uklone brodovi i trajleri sa parkinga na primjer, da se posadi cviće, kako u 

Stomorskoj Rusmarinke sade cvijeće, u Nečujmu također su se pokrenuli, a onda Komunalno 

pomogne sve što treba.  

 

 

U 11:15 stigla je na sjednicu direktorica Komunalnog poduzeća Tihana Glavurtić. 

 

Tihomir Glavurtić napominje da je on očistio Saskinju i Lokvu, a ne Komunalno. Kontrolu bacanja 

otpada on ne može provesti. Dvorac se osilio i zaključao vrata na tuđem posjedu za odlaganje smeća i 

to u suradnji sa Komunalnim poduzećem, vidio je nacrt, a zemljište je dano za mjesto, a ne za Dvorac.  

 

Antonio Burica, kao zaposlenik u H.L. Dvorcu, ističe da sada kada se zatvorilo i uredilo, i zaposlio se 

čovjek, sve se reciklira, uredno je ka apoteka, e sad opet ne valja. 

Tihomir Glavurtić iznosi neka Dvorac napravi sebi odlagalište na svom terenu, a ne na tuđem. 

Jadran Radman potvrđuje da je sada zaista uredno, ali pravno ne zna kako to ide obzirom da se radi 

o privatnom zemljištu, svakako misli da Općina na tuđem zemljištu to ne može regulirat.  

 

Tihana Glavurtić  iznosi projekt na kojem upravo rade, a to je da se miješani otpad izmjesti na javnu 

površinu prije Marine, biti će to polupodzemni kontejneri, a onda bi na tom zemljištu ostao samo 

otpad za reciklažu i ne bi bilo nikakvih mirisa.  

 

Jadran Radman iznosi problem kamenih kanti koje su navečer u ranim satima već prepune, njih 

također treba izmjestiti. 

Tihana Glavurtić navodi da se može u dogovoru sa mjesnim odborom promijeniti lokacija tih kanti. 

Nadalje što se tiče otpada sa brodova, naglašava da koncesiju ima PŠRD, oni moraju preuzimat otpad 

od brodara i inače moraju voditi računa o redu u luci. PŠRD ima ugovor sa Komunalnim i ima svoje 

kontejnere sa šifrom, za preuzimanje otpada sa brodova, i to naplaćuju. 

 

Tomislav Sinovćić napominje da trebaju funkcionirati kamere, naročito kod crkve gdje ima dosta 

odbačenog građevinskog materijala. 

Tihana Glavurtić odgovara da kamere rade i da se kazne šalju. 

 

Predsjedatelj zaključuje da se mora riješiti komunalno redarstvo, dok nema nadzora napravit će se 

malo i nimalo, narod treba „udariti po žepu“ i pokazati im kad je kriv. 

 

Tomislav Sinovčić napominje predsjedniku MO da pogleda projekt koji će uskoro ići za Maslinicu, za 

kojeg su osigurana sredstva, a to je projekt plaže Garma, da poslije ne bi bilo problema kada dođe na 

red, kao što se dogodilo sa projektom parka u Stomorskoj. 

Tihomir Glavurtić navodi da taj projekt ništa ne valja, da je to već govorio, tamo se ništa ne može 

raditi, tamo nevrime sve odnese, tamo jedino betonski blokovi mogu opstat. Nadalje govori o 

rampama koje je lani sve riješio i 1.6. je trebalo samo da MO ukopča struju.  

Jadran Radman se čudi kako bi on to mogao i smio napravit pored Općine i Komunalnog poduzeća. 

Predsjedatelj pita direktoricu što je sa tom rampom. 

Tihana Glavurtić navodi da o tome ne zna ništa. 
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Načelnik također navodi da ni on o tome ne zna ništa jer je Tiho to sve preuzeo na sebe i svih iz toga 

isključio. 

Tihomir Glavurtić navodi da nikoga nije bilo briga za to, da je potrošeno 9,5 tisuća kuna od toga je 5 

tisuća dao od svojih novaca i sve sredio. 

 

Predsjedatelj pita može li donesenu odluku vezanu uz rampu provesti Općina u suradnji sa MO. 

Ukoliko treba izmijeniti odluku, neka se to učini, ali da obje strane budu suglasne. Predlaže da 

direktorica Komunalnog, predsjednik mjesnog odbora, Načelnik i tehničke službe izađu na teren i vide 

što treba učiniti. Također moli da se dogovori što kada se ta rampa neovlašteno digne, tko će kazniti, i 

kako, počinioca. 

Svi se slažu, prihvaćaju prijedlog. 

 

Predsjedatelj smatra da se puno toga danas raščistilo, ali postoje problemi sa komunalnim 

redarstvom, pa i sa policijom, dao je već primjer rampe, tko će kazniti onoga koji je neovlašteno 

podigne. 

Pročelnica odgovara da u tom slučaju može postupati samo policija jer nemamo prometno redarstvo. 

Načelnik najavljuje da će postojati i to, izvješćuje da je objavljen natječaj za komunalnog redara i da 

se javio jedan kandidat. Sada je to na 6 mjeseci, pa će se vidjeti dalje jer za prometnog redara treba 

proći posebnu obuku. Ujedno ponavlja što je dogovoreno na sastanku sa Policijom. Doći će 3 

policajca iz Splita, biti će na svakom trajektu, vršit će se kontrola cestovnog i pomorskog prometa. 

 

Predsjedatelj konstatira da nije potrebno donositi nikakav zaključak, samo se svi trebaju držati 

dogovora.  

 

Načelnik izvješćuje da će ujutro sa direktoricom Komunalnog, u dogovoru sa MO Maslinica, izaći na 

teren u Maslinicu. 

 

Jadran Radman i Tihana Glavurtić napuštaju sjednicu 12:00 h 

 

Ad 14.)  Razno 

 

Načelnik izvješćuje da, ukoliko nisu pročitali, Nadzorni odbor Basilije više ne postoji, raspušten je. 

Dalje izvješćuje o velikim kaznama koje su došle Komunalnom poduzeću i direktorici, a nije krivo ni 

poduzeće ni direktorica, Vijeće nije donijelo Odluku o odlaganju otpada.  

Predsjedatelj podsjeća da je Odluka došla na Vijeće 9 mjeseci nakon isteka roka za donošenje, na to 

je upozoravao, Načelnik mu je rekao neka on o tome ne brine jer je nisu donijeli ni drugi, a sad je 

krivo Vijeće. S donošenjem se nije otezalo, nego nije prolazilo jer je bilo loše pripremljeno.   

Načelnik naglašava i traži da uđe u zapisnik da je dobio odluku Povjerenstva za sukob interesa da 

ništa nije krivo i protuzakonito napravio, želi da se javno zna. 

Predsjedatelj odgovara, u svezi Nadzornog odbor Basilije, da Basilija može i mogla je i prethodnih 

10 g. funkcionirat i bez NO. 

Načelnik obrazlaže da je zatekao NO, bez obzira na imena, i procijenio da je bolje da postoji i dalje. 

Tihomir Glavurtić, naglašava da Maslinica nema prostor za sastanke. Prostor sadašnje TZ je bio 

namijenjen za to ali eto nije i ne mogu imati niti ključ. Bratovština ima prostor koji uređuje za te 

potrebe, a on je na čelu Bratovštine. Napravit će se i muzejski postav. Na sastanku MO prije 3 ipo 
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godine dogovoreno je da se ispred Bratske kuće stavi mala replika toča i on je taj toč naručio i ovog 

proljeća donio na Šoltu. Započeo je sa radnjama za postavljanje, ali je onda došao Bikić koji je do 

prije 2 godine držao restoran Sagitu, a koristio je i taj prostr Bratovštine, i rekao da ukoliko on to 

postavi da će ga istuć i razbit, iskidat toč na komadiće i bacit u more i zabranit ulaz u prostor Bratske 

kuće. To je već treće napadanje. Prijavio ga je. Lani je Načelniku napisao da se to ne smije više 

iznajmit, a unatoč tome to je opet dano u najam, iako tako ne izgleda. Dobio je u koncesiju teracu 

ispred te Bratske kuće, Komisija zapravo nije izašla na teren i uopće ne znaju šta su iznajmili.  

Predsjedatelj traži da Tihomir Glavurtić ukratko napiše dopis o ovome što je rekao i uputi 

predsjedniku Vijeća i Načelniku, te će onda predsjednik Vijeća kontaktirati i uputiti to predsjedniku 

Komisije za koncesijska odobrenja i tražiti da izađe na teren i pokušati riješiti problem.  

Načelnik naglašava da je Plan upravljanja pomorskim dobrom, kojeg donosi Načelnik svaku godinu, 

stavljen na savjetovanje, ali ovakva primjedba na Plan nije dostavljena ili bar do njega nije došla. 

Predsjedatelj moli Tihomira Glavurtića da to napiše što prije i da bude strojno napisano, ne 

rukopisom. 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 12:13 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina            Teo Tomić dipl.iur.  
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